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Kunnanhallitus keskusteli nuorten liikunnan harrastamisesta. 
Keskustelussa tuli esille toive, että Savukoskella lasten liikuntakerhot 
kokoontuisivat säännöllisemmin. Lisäksi toivottiin, että sijaisia kerhoihin 
ja muihin lyhytaikaisiin sijaisuuksiin tiedusteltaisiin kunnan eri 
sosiaalisen median kanavissa kuntarekryn lisäksi. 
 
Vt. kunnanjohtaja esitteli Itä-Lapin kuntien lisärahoittaman Kemijärven 
päiväjunaliikenteen matkamäärät. 
 
Kunnanhallitus keskusteli vilkkaasti Suomen hallituksen suunnitelmista 
asettaa lukukausimaksuja Eu- ja Eta-maiden ulkopuolelta tuleville 
opiskelijoille. Vt. kunnanjohtaja kertoi, että Itä-Lapin kuntayhtymä on 
antanut asiasta lausunnon ja toteaa, että hallituksen tulisi perua 
tekemänsä linjaus. Itä-Lapin kuntayhtymän lausunto on toimitettu 
pääministerille, opetusministerille ja eri sidosryhmille. 
 
Varapuheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.27. 


